
2023 - ÅRSRAPPORT FOR SJØMANNSKIRKEN I ALBIR-

VILLAJOYOSA 

I. Presentasjon 

 

II. Året som har gått – kort oppsummering 

  

Sjømannskirken i Albir-Villajoyosa er kirke for nordmenn som er bosatt på Costa Blanca Nord i 
kortere eller lengre perioder. De korteste periodene telles i uker og kontrasten er de som er bosatte 
her permanent. Vi har stor oppslutning om gudstjenestene våre. En av forklaringene til det er 
samarbeidet med Solgården. Derfra kommer 60-70% av deltakerne i Minnekirken.  
Sjømannskirken i Albir har vært preget av høysesonger. Nå, to år etter pandemien, ser vi derimot at 
oppslutningen i det som var lavsesong (desember, januar og mai) øker. Sommermånedene juni, juli 
og august er rolige selv om vi ser et oppsving av beredskaps- og sosialsaker i denne perioden. 
 

Vi er veldig heldige med mange gode og erfarne frivillige. De engasjerer seg i frivillighet, komiteer, 
utvalg og Kirkeråd. Det skaper et flott fellesskap, engasjement og eierskap til det som foregår. 
 

Sjømannskirken i Albir-Villajoyosa har et godt Kirkeråd som er satt sammen av både fastboende og 
de som bor her i kortere perioder. Vi har regelmessige møter og det er et svært godt samarbeid. 
 

Når vi tar med Minnekirken, har vi aktiviteter hver dag i uken. I Albir er det stengt mandager. I 
høysesongene møter vi over 1000 mennesker hver uke. 

Det har vært store utskiftninger i staben. Året startet med en god og erfaren gjeng. Underveis i året 
kom det inn et nesten helt nytt mannskap. De nye har raskt kommet på plass og vi kom godt i gang 
igjen etter sommerferien. Det er en god driv og stort engasjement i staben og vi har gjort noen grep 
som vi er godt fornøyde med: 
- Vi har økt antall gudstjenester i Sjømannskirken i Albir. I 2018 var det en brukerundersøkelse og 

respons nummer en var et ønske om flere gudstjenester i Albir. Samtidig har vi opplevd at 
oppslutningen om kirkebussen til Minnekirken har vært dalene. Vi startet derfor opp med 
gudstjeneste annenhver uke i Albir i tillegg til hovedgudstjenesten vi har i Minnekirken. Det har 
vært en suksess fra første gang med rundt 60 gjester hver gang. De fleste av de som kommer er 
gjester vi normalt ikke har sett i Minnekirken. 

- Vi har startet opp igjen med normal åpningstid på fredager etter pandemien. Vi har samtidig 
invitert til småbarnstreff denne dagen hvor vi inviterer familier som har ønske og behov om å 
treffe andre og få sosialisert barna. Dette er en ny arena som er svært viktig. 

- Vi skiller tydeligere på middagen på onsdag og superonsdag for å tydeliggjøre at middagen er 
for alle. Det har gjort at vi har hatt en økt oppslutning om middagen. 

Det var godt å få tilbake kontinuitet på vertskapssiden. At vertskap i tillegg er kokk, gjør det ekstra 
bra. Vi har fått bedre kontroll på innkjøp og utnytter ressursene bedre.  
Vi startet året med mål om å øke antall frivillige. Det er et mål vi ikke har brukt mye ressurser på. I 
løpet av høsten ble det målet endret til å bedre ivaretakelsen og gi bedre forutsigbarhet til de 
frivillige. Et annet mål som vi ikke har kommet ordentlig i gang med er å øke antall lokale givere. Det 
vi derimot har lykkes med er inntekter på basar. Vi nådde et litt ambisiøst mål på 35 000 € takket 
være et utrolig bra julemarked. Samtidig har vi lært en del som vil gi økte inntekter i 2024. 
Kirkerådet har vekket til live utvalgene. Utvalgene er kirkerådets og stabens tenketanker og en 
arena som inkluderer og engasjerer frivillige medarbeidere. Samtidig har Kirkerådet satt ned en 
gruppe som skal lage en strategi for Sjømannskirken i Albir-Villajoyosa. Den jobber i en bevegelse 
nedenfra og opp og representerer grasrota. Så blir det en utfordring for Kirkeråd, stab og ledelse å 
få de fremvoksende verdiene til å møte de formelle verdiene vi har fått fra Hovedstyret. 



III. Nøkkeltall fra 2023:  

AKTIVITET 2020 2021 2022 2023 

På Sjømannskirkens arenaer 
Totalt antall mennesker møtt: 

10586 9617 29538 38418 

Herav antall «drop in» Ikke rapportert 3504 8508 5543 

Antall møter/fest/arrangement 175 120 407 517 

  Herav antall deltakere på møte/fest/arr. 5919 3183 11327 23691 

Antall møter med studenter - - -  

  Herav antall møter med studenter - - -  

Kirkelig årsstatistikk     

Antall døpte 1 4 5 4 

2.2. Vielser (ekteskapsinngåelse m/forbønn) 4 6 45 39 

2.3. Velsignelser (borgerlig inngått ekteskap) 1 0 3 0 

2.4. Gravferd 3 0 2 5 

2.1. Konfirmasjon (forbønnshandling) 14 7 14 23 

Minnemarkering Ikke rapportert 5 9 3 

3.A.1. Alle hovedgudstjenester søn./helligdg. 45 33 56 59 

  Herav antall deltakere (3.A.1) 2423 1640 5621 6347 

3.A.2. Alle andre gudstjenester 63 5 14 52 

  Herav antall deltakere (3.A.2) 680 108 1062 1558 

3.C.1. Hovedgudstj. m/nattverd søn/helligdg.  42 26 53 59 

  Herav antall nattverdsgjester (3.C.1) 1929 991 3899 4498 

3.C.2. Antall gudstjenestelige arr. m/nattverd 0 2 8 2 

  Herav antall nattverdsgjester (3.C.2) 0 19 265 204 

På andres arenaer 
Totalt antall mennesker møtt: 

1955 711 5544 4366 

Herav antall hjemmebesøk 78 226 196 162 

Herav antall sykebesøk 129 61 146 235 

Herav antall bedrift/kontorbesøk * 0 3 3 

Herav antall fengselsbesøk 23 0 0 0 

Herav representasjon (besøk) * 1 20 5 

Herav møte/fest/arrangement (besøk) 37 10 13 23 

Herav annet (besøk) 78 36 2 9 

Antall sosialsaker 65 40 31 29 

Antall beredskapssaker Ikke rapportert 11 8 18 

Antall frivillighetstimer 1560 1762 4040 5776 

Antall frivillige (fra enhetens frivillighetsliste) 55 42 78 93 

Totalt antall mennesker møtt 
På Sjømannskirkens arenaer og andres arenaer: 

15798 10328 35082 45016 



IV. Kommentarer til nøkkeltallene 

 

V. Mål for 2023– hvordan gikk det? 

Mål for 2023 Vurdering av måloppnåelse 

150 frivillige på lista for 2023 

Øke antall faste givere 

 

 

 

Vi har ikke lykkes med noen av 
disse målene. Det er flere 
årsaker til det. 

Vi nådde derimot 
budsjettmålet for Basar i 
2023. Takket være et 
fantastisk julemarked. 

Nye mål 2024 med kommentarer (iht til i fjor og strategisk 
handlingsplan) 

 

Styrke ivaretakelsen av våre frivillige 

 

 

 

 

Ferdigstille og iverksette Strategiplanen for Sjømannskirken i Albir-
Villajoyosa 

 

Måloppnåelse er når våre 
frivillige opplever at de blir 
brukt fornuftig, at de blir sett 
og verdsatt 

 

Måloppnåelse er når vi 
evaluerer status i desember 
2024. 

VI. Antall årsverk pr 31.12.23 

Antall årsverk utsendt Norge: 6,5 pluss praktikant 

Lokale årsverk: 1 

VII. Besøkssteder utenom kirken/enheten 

 

VIII. Skipsbesøk - nøkkeltall 

Skipsbesøk 2020 2021 2022 2023 

Skipsbesøk (ant. besøk) 0 0 1 0 

Tallet «Alle andre Gudstjenester» er unaturlig høyt. Vi fører gudstjenester som den anglikanske 
menigheten har i våre lokaler. 
Antall hovedgudstjenester øker og vil øke i 2024. Vi har økt antall gudstjenester i Sjømannskirken 
i Albir til annenhver søndag i høysesongen. 
Tallet på Drop-in er lavere enn i 2022. Vi fører «Åpen kirke» i Minnekirken som Arrangement, når 
det i praksis er Drop-in.  
Generelt er det økende tall. Vi merket spesielt på høsten 2023 at det er flere som kommer 
innom. Vi gleder oss til 2024. 

Ukentlige besøk på to private sykehus. Besøker det offentlige sykehuset når vi får melding om 
norske pasienter 
Til stede på Solgården Feriesenter daglig. 

Regelmessige besøk på CAN (Centro Asistencial Noruego, norsk 
sykehjem/rehabiliteringssenter). 
Månedlige samlinger med vertskapskommunen Alfaz del Pi 
 
 



Skipsbesøk (ant. deltagere)   15  

IX. Kommentarer til nøkkeltallene for skipsbesøk 

 

X. Økonomi 

 

 

XI. Brukergrunnlaget i tjenesteområdet – 2023 

Ca antall nordmenn i 
tjenesteområdet – 2023 

Mellom 2600 og 3000 registrerte nordmenn i Alfaz kommune. Det 
faktiske tallet er høyere, men ukjent. 260 elever på de to norske 
skolene i kommunen. Korttidsboende og feriegjester kommer i 
tillegg, og kan bare anslås. Vanlig er å si omkring 15000 i 
høysesong i distriktet. 

Er det noen utviklingstrekk i 
«de norske gruppene» dere 
ser? Eks. endringer, til -og 
fraflytninger ect. 

Fulle skoler og barnehage. Det meldes også om ventelister. Merker 
fremdeles at det er noe færre av de eldste pensjonistene etter 
pandemien. Vi merker økning i antall gjester, spesielt på 
familiemiddagene våre. 

Er det noen målgrupper dere 
strever med å nå? Hvorfor? 

Fastboende mellom 20 og 50. De lever et normalt liv som denne 
aldersgruppen i Norge og kirken er ikke en så naturlig del av deres 
liv. Vi når noen flere av disse nå når vi har økt antall gudstjenester i 
Sjømannskirken i Albir. Vi når dem også når barna deltar på TOL-
tiltakene vi gjennomfører. 

Hvem er de viktigste 
målgruppene? 

 

Det er vanskelig å skulle definere hvem som er viktigst. Vi jobber 
iherdig med å møte alle nordmenn i vårt nedslagsfelt, både 
fastboende, de som bor her halve året og de som kommer på 
besøk.  

Er det noen nye målgrupper i 
år? 

Som nevnt merker vi en økning i antall besøkende mellom 30 og 50 
år 

Har det vært nye besøks 
steder som er aktuelle? 

Samarbeidet med CAN ble gjenopptatt høsten 2023 

Dersom det er opp -eller 
nedadgående tendenser, 
hvilke konsekvenser tenker 
dere det kan få for ressurser 
og tjenesteområdet? 

Det er en økning i antall besøkende. Det gir oss plassutfordringer 
når været ikke tillater at vi sitter ute. Det er noen færre vielser, det 
gjør at vi mister noe på inntektssiden, men dette svinger. 

Er det særlig en ting du 
gleder deg over i arbeider i 
det året som har gått? 

Nei, det er flere: 

1. Engasjementet til våre frivillige 
2. Vi øker antall gudstjenester i Albir og når nye grupper 
3. Vi har produsert mer strøm i Sjømannskirken enn vi har 

brukt 

Albir har ingen anløp frå norske fartøyer 
 
 

Vi eier Sjømannskirken og tre boliger. Vi er i prosess med å selge to av dem og kjøpe to til tre nye 
mer sentralt plasserte boliger. Vi har lite lån, ca 90 000 €. Vi hadde et godt resultat på 
Basarinntekter i 2023 og satser på å øke det i 2024. Vi skal også klare å øke antall givere. Det er 
ikke store summer å hente på lokale bedrifter, men økonomiutvalget ser på nye måter å øke 
lokal inntjening. Arrangementsinntekter har økt og vi satser på å fortsette den trenden. 
 
 



XII. Oppsummering og avslutning 

 

Det har vært et år med store utskiftinger i stab. Det har gått over all forventning. Vi opplever et 
enormt stort engasjement i staben, i kirkerådet og blant våre frivillige. Jeg er utrolig takknemlig. 
 
 
 


